

When the job demands uncompromising performance, look no further than the Frontline HD UltiMate. This rugged mobile telepresence solution provides true hands free operation with peerless audio and video quality, giving the technician in the field complete confidence to work without restriction. Fully wireless with a long battery life, the Frontline HD UltiMate works in any IP network environment, delivering unified communications for absolute peace of mind.

Quand le travail exige la performance sans compromis, ne cherchez pas autre chose que le Frontline HD. Cette solution de Téléprésence durcie, intégralement mains libres, d'une qualité Vidéo Audio et data exceptionnelle donnera au technicien sur son théâtre d'opérations une assurance et une confiance inégalée dans son travail. Entièrement connecté par radio sans aucun câble à tout type de réseau IP, équipé de batteries a longue durée de vie, Frontline HD assure un système de communications unifié dans une totale tranquillité d'esprit.



Unique User Experience

- *True hands free operation*
- *Totalement mains libres*
- *Intuitive user interface*
- *IHM intuitive*
- *Optimized video/audio quality*
- *Qualité Vidéo & Audio optimisée*
- *Complete Autonomy*
- *Totalement autonome*

Total Mobility

- *Fully wireless*
- *Entièrement radio*
- *Ruggedized indoor and outdoor*
- *Durci pour usages intérieurs ou extérieurs*
- *Network agnostic: Wi-Fi, 3G, WiRake, Super Wi-Fi, satellite*
- *Compatible tous réseaux: Wi-Fi, 3G, WiRake, Super Wi-Fi, satellite*
- *Up to 3-hour autonomy*
- *Autonome 3 heures*

Unified Communications

- *Fully interoperable with video conferencing systems*
- *Interopérabilité avec tous systèmes de vidéo conférence*
- *SIP, Windows7*
- *Corporate IT Security Policies*
- *Politiques de sécurité informatique d'entreprise*
- *Third party applications integration*
- *Intégration d'applications Tierce*

